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Healthy from the Start / Tritium (Issue #38)

	



На русском языке / In Russian

	Здоровье от рождения: формирование более устойчивой основы для норм саниторного состояния окружающей среды,начиная с радиации (Арджун Макхиджани, Брайс Смит и Майкл С. Торн)
	Факторы риска от трития: аргументы в пользу ужесточения нормативов (Арджун Макхиджани, Брайс Смит и Майкл С. Торн)
	Комплексные воздействия химикатов и радиационного облучения
	Нормы радиационной защиты в США: основные факты
	Атомная головоломка: Расчет выбросов от электростанции, работающей на природном газе
	В прошлых выпусках журнала “Энергетика и безопастность” “Радиационная защита и здоровье”


In English – See our English-language newsletter, Science for Democratic Action, Vol. 14 No. 4

	Healthy from the Start: Building a Better Basis for Environmental Health Standards—Starting with Radiation (Arjun Makhijani, Brice Smith and Michael C. Thorne)
	Health Risks of Tritium: The Case for Strengthened Standards (Arjun Makhijani, Brice Smith and Michael C. Thorne)
	Combined Effects of Chemicals and Radiation
	Radiation Protection Standards in the U.S.: Some Nuts and Bolts
	Atomic Puzzler: CO2 Emissions from Natural Gas Plants
	Past issues on radiation protection and health effects




 


    
Subject: Carbon emissions, Radiation Protection and Health, and Tritium. Publication: Energy & Security. Campaign: Healthy from the Start. Posted on February, 2007. Last modified July, 2012. Download this page as a PDF
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